各位研究生與指導老師您好:

台科大學位論文延後公開共分為兩種形式:

- 一、學位論文全文 PDF 檔案,研究生上傳電子論文時於系統輸入公開年限
- 1. 本校區域網路 IP: 140.118 開頭 (可輸入 0-10 年,校內不能超過 10 年)
- 2. 校外網際網路 (可輸入 0-99 年)
- 3. 國家圖書館論文系統 (可輸入 0-99 年)

二、授權校內外電子全文檔權限
請務必先與指導教授獲得共識後再行輸入,以避免爭議。
請輸入論文電子檔可公開時間: 0 年表示立即公開, 99 年表示永不公開
1.本校及校內區域網路 年後公開 (校內年限最大不能超過 10 年) 若論文內容涉及機密、專利事項或依法令規定限制之原因,校內4年以上(含4年)才公開須載明原因,審核通過後列印之授權書上須系所(學程)主管認定簽章。
2.校外網際網路 年後公開 (可填入0-99數值) 0 年表示立即公開, 99 年表示永不公開
三、授權國家圖書館:臺灣博碩士論文系統電子全文檔權限
您的論文資料也將完整移轉至國家圖書館的臺灣博碩士論文知識加值系統內,並依您的意願將論文全
文開放給全國讀者。
請輸入論文電子檔可公開時間:
國家圖書館: 年後公開 0 年表示立即公開,99 年表示永不公開

二、紙本之學位論文 (離校手續時繳交至圖書館,與系上之紙本論文)

若學位論文內容有專利申請、機密等需求,畢業生須填寫<u>《紙本延後公開申請書》</u>,至各單位完成核章後裝訂至紙本論文第一頁。最多可延後至5年後公開。

國家圖書館暨臺灣科技大學博碩士學位紙本論文【延後公開】申請書 Application for Embargo of Thesis/Dissertation

中明日期								
Application Date :	/		/	(西元 Y	YYY/MM/DD)	本表自 109 學年	度第2學期起畢業生適用	
申 姓名 Name 人 學號				學位 類別 Gradus	□ 項 Maste	Graduation Date	民國年月 /	
Applicant Student ID. 學校名稱 University	國立國	を灣科技力	大學 NTUS	Г	系所名稱 Departments			
論文名稱 Thesis/Dissertation Title								
	專利	事項/專利	间申請案號	Patent Appl	cation. Filing for pa	tent registration. Regist	tration Number:	
延後原因 務必勾選與說明 Reason for embargo	□涉及	涉及機密,請說明:Contains confidential information. Please specify.						
Reason for embargo	□依法	不得提供, 請說明:Withheld according to the law. Please specify.						
公開日期	民國							
Delayed Until	西元 / (YYYY/MM/DD) ※ 自申請日起算,延捷年限最長為5年。(經109.9.15第590次行政會議通過) The delay should be a reasonable period of no more than 5 years.							
申請人 <mark>親簽姓名</mark> Applicant Signature	110	delay silo	and oc a reaso	指導公1	教授同意延後 引並 <mark>親養姓名</mark> isor Signature	years.		
※ 申請人請依下列 文時,裝訂於紙							研發處技轉中心 Technology Transfer Center	
系所(主任/所長) Dean of Department Signature		圖書館採編組 University Library Scal			教務處研教組 Section of Graduate Studies		如未申請專利 免至研發處辦理	
申請「一至二年後公開」才								
指導教授認定簽章即可。2 管認定簽章。(經 109.9.15 行政會議通過)	第 590 次							
(各	单 位	ģα	有 禽	委 討	自 行	彩的	存)	

若指導教授或研究生對論文公開年限有延後公開需求者,請在口試期間至上傳論文前,事先達成共識,以利整個流程之正確性。

Dear graduate and advisor:

Delaying Public Access of NTUST Thesis/Dissertation is available in two forms

1.PDF full text file Setting in the ETD system

- (1) On-campus (IP address range owned by 140.118 cannot exceed 10 years)
- (2) Public Access (Off-Campus Access input 0-99 years)
- (3) National Central Library in Taiwan (NDLTD System input 0-99 years)

Please mak	e a consensus with your advisor before you input information.
	s making it available for public access immediately. 99 years means ed Release Years for on-campus access cannot exceed 10 years.
exceed 10 years If the thesis requires a 4 and the dear	s Access & Fulltext Open After year(s)(On-campus Open cannot ears.) with classified information, patent-related matters, or legal restriction years and above on-campus publicity, it must includes stated reasons o's signature should be signed on the printed authorization form. ess & Fulltext Open After year(s).(fill in the numbers from 0-99)
year means (making it available for public access immediately. 99 years means
	Settings for National Library's NDLTD System will be centrally archived in the National Library's NDLTD ional Digital Library of Theses and Dissertations in Taiwan).

2. The paper copy of thesis/dissertation:

If the thesis with classified information, patent-related matters. Please fill out "Application for delayed public release of thesis/dissertation" notarized by several Developments. Get your form stamped and inserted into a paper copy of the thesis on the FIRST page.

If the advisor(s) or graduate have the reason for Delaying Public Access (on campus Access /Internet/ NDLTD System), please reach a consensus in advance.